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Protokół Nr V/24 

z V sesji Rady Gminy Izabelin  

w dniu 16 lipca 2024 r. 

 

Miejsce posiedzenia: sala widowiskowa, CKI 

Obrady rozpoczęto 16 lipca 2024 o godz. 17:30, a zakończono o godz. 21:25 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

Obecni: 

Joanna Katarzyna Białas 

Eliza Daniel 

Jolanta Sabina Kowalska 

Sławomir Tadeusz Kurzepa 

Gabriela Alicja Kwiatkowska 

Ewa Krystyna Maliszewska 

Sebastian Kamil Milej 

Elżbieta Grażyna Pawłowska 

Radosław Roszczyk 

Elżbieta Małgorzata Sawińska 

Tomasz Maciej Siemiński 

Grzegorz Igor Sinicyn 

Jacek Szarpak 

Bogdan Zbigniew Szczesiak 

Małgorzata Anna Wiśniewska 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Milej otworzył V sesje Rady Gminy Izabelin witając radnych, 

stwierdzając, że w obradach uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum przy którym Rada może 

obradować i podejmować prawomocne decyzje.  

W toku sesji do obrad Rady dołączyła 1 radna Małgorzata Anna Wiśniewska i w ostateczności w obradach 

uczestniczyło 13 radnych. 

2. Porządek obrad. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad.  

Bogdan Zbigniew Szczesiak - zapytał, czy w związku ze stwierdzeniem nieważności wyboru na radnego 

Jacka Szarpaka nie powinien on wstrzymać się od wykonywania swoich obowiązków jako radny.  

Daria Milewska (Prawnik Gminy Izabelin) poinformowała, że zgodnie z art. 395 §3 Kodeksu 

Wyborczego, wygaśnięcie mandatów radnych następuje z dniem podania zarządzenia Wojewody do 

publicznej wiadomości. Jeżeli nie zostało to wykonane, to mandat radnego nie wygasł.  

3. Protokoły z poprzednich sesji. 

Do protokołów z III sesji nadzwyczajnej rady gminy oraz IV sesji nie zgłoszono uwag.  

4. Sprawozdania z prac Komisji Rady Gminy w okresie między sesjami. 
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W dyskusji wzięli udział: 

Tomasz Maciej Siemiński poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się 11 lipca. Na 

posiedzeniu omówiono kontrole problemowe zaplanowane w projekcie planu prac komisji na lipiec i 

sierpień 2024 r. Przewodniczący komisji udzielił pisemnych upoważnień do przeprowadzenia 

zaplanowanych kontroli z zaznaczeniem, że kontrole będą mogły zostać przeprowadzone po uchwaleniu 

planu komisji.  

Ewa Krystyna Maliszewska zastępca przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pod 

nieobecność przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że komisja między 

sesjami nie zebrała się ponieważ do komisji nie wpłynęła żadna skarga, wniosek lub petycja do 

rozpatrzenia.  

Ewa Krystyna Maliszewska poinformowała, że na posiedzeniu komisji Gospodarczo-Finansowej 

omówiono uchwały, które będą podejmowane na sesji. Posiedzenie komisji odbyło się 15 lipca.   

Elżbieta Grażyna Pawłowska poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki zebrała się 

1 lipca. Na posiedzeniu gościem była dyrektorka Centrum Kultury Izabelin Krystyna Bocheńska, która 

zrelacjonowała sytuację CKI. Został przedstawiony program wydarzeń na drugie półrocze. Zapowiedziała, 

że przedstawi plan działania Centrum Kultury Izabelin. Komisja przyjęła plan pracy komisji na rok 2024 

rok.  

Elżbieta Małgorzata Sawińska poinformowała, że w dniu 3 lipca odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Profilaktyki. Na posiedzeniu głównym tematem było sprawozdanie z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Grzegorz Igor Sinicyn poinformował, że na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony środowiska i 

Porządku Publicznego omówiono 3 tematy: przyjęcie planu pracy komisji na rok 2024, informacja na 

temat rady koordynacyjnej Rezerwatu Biosfera Puszcza Kampinoska oraz przygotowanie spisu ulic do 

odwodnienia. Na podstawie spisu zostanie przygotowany raport, który zostanie przedstawiony Wójtowi 

Gminy do realizacji.  

5. Informacja o pracy Urzędu Gminy i Wójta między sesjami. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej. (załącznik Nr 1) 

W dyskusji wzięli udział: 

Bogdan Zbigniew Szczesiak poprosił o udzielenie bardziej szczegółowych informacji na temat wizyty na 

posterunku policji. Radny zapytał, czy policja dysponuje wystarczającymi kadrami?  

Kiedy zostanie rozpoczęty remont ulicy Jeżynowej?  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) odpowiedział, że komisariat posiada większe możliwości obsady 

policjantów.  

Odnośnie remontu ulicy Jeżynowej wyjaśnił, że nie ma zabezpieczonych środków w budżecie. Planowane 

dochody na rok 2024 są mniejsze od zakładanych i w związku z tym zadanie inwestycyjne, o które pyta 

radny na chwilę obecną nie będzie realizowane.  

Bogdan Zbigniew Szczesiak  - (Ad Vocem) poinformował, że policjanci w poprzedniej kadencji 

oczekiwali sfinansowania dodatkowych etatów przez gminę i zapytał, czy wójt rozważa tę kwestię?  
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Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) odpowiedział, że rozmowy w tej sprawie będą prowadzone z 

Powiatową Komendą Policji.  

Małgorzata Anna Wiśniewska zapytała, czy nie zostały wprowadzone zmiany w koncepcji wyglądu 

skrzyżowania ulic Izabelińskiej z Jana Kazimierza w formie ronda.  

Następnie radna zapytała, czy przy ulicy Sierakowskiej będzie przeprowadzona wymiana oświetlenia na 

energooszczędne.  

Kolejne pytanie radnej dotyczyło działania prac na skrzyżowaniu ulic Estrady i 3 Maja. Czy w najbliższą 

sobotę i niedzielę na skrzyżowaniu będą prowadzone prace, czy nie.  

Radna zapytała również o to czy i kiedy odbędzie się zmiana okablowania linii średniego napięcia.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) na pierwsze pytanie odpowiedział, że nie został zmieniony projekt 

skrzyżowania, a to oznacza, że powstanie ono w formie ronda.  

W kwestii oświetlenia ulicy Sierakowskiej wójt poinformował, że zostanie przeprowadzona wymiana 

świateł na oprawy ledowe o niższym niż oprawy sodowe zużyciu prądu. Zostanie również wymienione 

sterowanie systemu na bardziej inteligentne w celu większych oszczędności prądu.  

Odnośnie reorganizacji ruchu ulicznego na skrzyżowaniu ulic 3 Maja i Estrady Wójt poinformował, że 

zmiany będą miały miejsce od 19 lipca i będą obowiązywać do dnia 1 listopada.  

W sprawie zmiany okablowania powiedział, że proces jest długi i wymaga wielu uzgodnień. Z uwagi na 

powyższe wójt stwierdził, że nie jest w stanie określić perspektywy czasowej, w której nastąpi realizacja 

całej inwestycji.  

Jolanta Sabina Kowalska zapytała o zakres obowiązków Marcina Dębowskiego, ponieważ 

poinformowano ją o tym, że Dębowski spotyka się z urzędnikami i organizuje pracę urzędu.  

Radna chciałaby uzyskać informację na temat umowy wspomnianego wyżej pracownika.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) odpowiedział, że Marcin Dębowski został zatrudniony na umowę 

zlecenie od czerwca. Jego zadaniem jest koordynowanie procesów, zadań i obowiązków w wydziałach 

Komunikacji, spraw Społecznych i promocji oraz w Wydziale Narzędzi i efektywności procesów IT.  

Rozmowy z pracownikami odbywają się za zgodą wójta.  

Bogdan Zbigniew Szczesiak zapytał, czy powstanie audyt po pracy Marcina Dębowskiego.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) odpowiedział, że nie powstanie audyt z pracy Marcina 

Dębowskiego, dodając, że jego praca ma na celu przegląd zakresu obowiązków i usprawnienia pewnych 

procesów i działań w ramach wydziałów urzędu gminy.  

Małgorzata Anna Wiśniewska  - (Ad Vocem) zapytała o wykształcenie i wcześniejsze zajęcia Marcina 

Dębowskiego.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) odpowiedział, że pracownik ma doświadczenie w sprawach 

informacyjnych, promocji. Ponadto pełnił funkcje doradcze oraz koordynacyjne.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Hornówek, część F, Etap 1. 
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Projekt uchwały omówił Kierownik Wydziału Architektury i Planowania Przestrzennego Krzysztof 

Stańczyk.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 2) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Hornówek, część 

F, Etap 1. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa 

Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Bogdan Zbigniew 

Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Katarzyna Białas, Jacek Szarpak 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Izabelin. 

Projekt uchwały omówił Kierownik Wydziału Architektury i Planowania Przestrzennego Krzysztof 

Stańczyk.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 3) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Izabelin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa 

Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Bogdan Zbigniew 

Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Katarzyna Białas, Jacek Szarpak 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXIX/548/23 Rady Gminy Izabelin z dnia 28 

marca 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu wsi Izabelin C. 

Projekt uchwały omówił Kierownik Wydziału Architektury i Planowania Przestrzennego Krzysztof 

Stańczyk.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 4) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXIX/548/23 Rady Gminy Izabelin z dnia 28 marca 

2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu wsi Izabelin C. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa 

Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Bogdan Zbigniew 

Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Katarzyna Białas, Jacek Szarpak 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na lata 

2024-2036. 

Projekt uchwały omówiła pełniąca obowiązki skarbnika Marta Wojtachnio.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 5) 

Głosowano w sprawie 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na lata 2024-

2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna 

Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta 

Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 

Eliza Daniel, Bogdan Zbigniew Szczesiak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Katarzyna Białas, Jacek Szarpak 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 Gminy Izabelin. 

Projekt uchwały omówiła pełniąca obowiązki skarbnika Marta Wojtachnio.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 6) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 Gminy Izabelin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa 

Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Bogdan Zbigniew 

Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Joanna Katarzyna Białas, Jacek Szarpak 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego 

nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 635/3, położonej w obrębie Izabelin, gmina 

Izabelin. 

Projekt uchwały omówił kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki i Nieruchomościami Maciej Patrycy.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 7) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego 

nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 635/3, położonej w obrębie Izabelin, gmina Izabelin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa 

Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Bogdan Zbigniew 

Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Katarzyna Białas, Jacek Szarpak 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulicy Janiny i Anieli Miazgowskich we wsi 

Hornówek. 

Projekt uchwały omówił kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Maciej Patrycy.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 8) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulicy Janiny i Anieli Miazgowskich we wsi Hornówek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa 

Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Bogdan Zbigniew 

Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Katarzyna Białas, Jacek Szarpak 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXXX/661/24 Rady Gminy Izabelin z dnia 30 

stycznia 2024 w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Izabelin na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Milej poinformował, że projekt uchwały oraz plany 

pracy komisji stałych Rady Gminy Izabelin zostały umieszczone w systemie e-sesja. Następnie uzupełnił, 

że plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki zawiera poprawkę, która będzie głosowana.  

W dyskusji wzięli udział: 

Bogdan Zbigniew Szczesiak zawnioskował o wyłączenie planu pracy komisji rewizyjnej. Radny 

stwierdził, że plan narusza obowiązujące prawo w tym art. 18 oraz art. 18a ustawy o samorządzie 

gminnym. Według radnego komisja nie może kontrolować spółek handlowych, rady gminy w tym rady 

poprzedniej kadencji.  

Radny dodał, że plan komisji jest zbyt obszerny, a to oznacza, że istnieje prawdopodobieństwo 

zaniedbania przez komisję kontroli pracy wójta oraz gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek 

pomocniczych gminy.  

Bogdan Szczesiak podkreślił, że jeżeli plan pracy Komisji Rewizyjnej nie zostanie wyłączony z porządku 

obrad to klub radnych Mieszkańcy Razem będzie głosował przeciwko przyjęciu planów pracy komisji i 

poinformuje Wojewodę o wadach prawnych podjętej uchwały.  

Tomasz Maciej Siemiński w odpowiedzi na wniosek radnego Szczesiaka poinformował, że projekt pracy 

Komisji Rewizyjnej nie narusza prawa, ponieważ przewidziano kontrolę jednostek organizacyjnych, czyli 

Gminnej Stołówki, Centrum Usług Wspólnych oraz Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Radny wyjaśnił, że jest świadomy faktu, że niektórzy prawnicy kwestionują prawo Komisji Rewizyjnej do 

kontroli spółek jednak istnieje również linia orzecznicza zezwalająca na kontrolowanie spółek prawa 

handlowego.  

Radny Siemiński poinformował, że Komisja Rewizyjna zgodnie z § 70 statutu gminy kontroluje 

działalność Wójta, gminnych jednostek organizacyjnych, jednostek pomocniczych gminy pod względem 

legalności, gospodarności, rzetelności, celowości i zgodności dokumentacji ze stanem faktycznym i w 

związku z tym statut gminy umożliwia przeprowadzenie wspomnianych czynności.  

Radny oświadczył, że w poprzedniej kadencji żadna jednostka nie została skontrolowana przez Komisję 

Rewizyjną.  



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Przewodniczący Rady Sebastian Kamil Milej zarządził przerwę techniczną celem sprawdzenia 

możliwości oddzielnego głosowania nad projektem planu komisji rewizyjnej.  

Głosowano w sprawie 

wniosku zgłoszonego przez radnego Bogdana Szczesiaka porządku obrad poprzez wyłączenie pkt 5 par 1 

wraz z  załącznikiem nr 5 z projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr LXXX/661/24 Rady Gminy 

Izabelin z dnia 30 stycznia 2024 w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Izabelin 

na 2024 rok  i dodanie do porządku obrad kolejnego pkt - uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

LXXX/661/24 Rady Gminy Izabelin z dnia 30 stycznia 2024 w sprawie przyjęcia planów pracy komisji 

stałych Rady Gminy Izabelin na 2024 rok  (dotyczącej wyłącznie planu pracy komisji rewizyjnej) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa 

Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Bogdan Zbigniew 

Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Katarzyna Białas, Jacek Szarpak 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 9) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXXX/661/24 Rady Gminy Izabelin z dnia 30 stycznia 

2024 w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Izabelin na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa 

Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Bogdan Zbigniew 

Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Katarzyna Białas, Jacek Szarpak 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXXX/661/24 Rady Gminy Izabelin z dnia 30 

stycznia 2024 w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Izabelin na 2024 rok 

W dyskusji wzięli udział: 

Bogdan Zbigniew Szczesiak przypomniał, że w obecnym kształcie projekt planu komisji rewizyjnej jest 

niezgodny z prawem i dodał, że projekt uchwały zostanie skierowany do oceny wojewody.  

Tomasz Maciej Siemiński  - (Ad Vocem) ponownie poinformował, że komisja rewizyjna zajmuje się 

kontrolą jednostek organizacyjnych gminy. W planie pracy komisji takowe zostały zawarte.  

Małgorzata Anna Wiśniewska  - (Ad Vocem) w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Tomasza 

Siemińskiego, w której zarzucił brak kontroli jednostek organizacyjnych przez komisję rewizyjną 

poinformowała, że przedstawiciele jednostek organizacyjnych byli obecni na wielu posiedzeniach komisji.  

Tomasz Maciej Siemiński  - (Ad Vocem) powiedział, że nie kwestionuje spotkań z przedstawicielami 

jednostek tylko, że komisja rewizyjna nie przeprowadziła kontroli.  

Bogdan Zbigniew Szczesiak  - (Ad Vocem) odpowiedział, że komisja rewizyjna nie ma prawa do kontroli 

tylko rada gminy może kontrolować pracę wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek 

pomocniczych i dlatego w tym celu powołuje się komisję rewizyjną, której udzielane są upoważnienia do 

skontrolowania konkretnego obszaru, mieszczącego się w kompetencjach wskazanych odpowiednimi 

ustawami.  

Tomasz Maciej Siemiński  - (Ad Vocem) zacytował fragmenty statutu gminy z rozdziału VI na temat 

funkcjonowania komisji rewizyjnej.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 10) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXXX/661/24 Rady Gminy Izabelin z dnia 30 stycznia 

2024 w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Izabelin na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, 

Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, 

Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (2) 
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Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Katarzyna Białas, Jacek Szarpak 

15. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Sebastian Kamil Milej poinformował, że w systemie e-sesja została zamieszczona 

informacja z Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.  

Do biura rady gminy i sołectw wpłynęły 2 zapytania i jedna interpelacja kierowane do Wójta Gminy 

Izabelin. Interpelacja oraz zapytania zostały opublikowane w biuletynie informacji publicznej oraz na 

stronie internetowej gminy.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poinformował, że następne sesje Rady Gminy Izabelin odbędą się 

27 sierpnia o godz. 17:30 oraz 24 września o godz. 17:30.  

Na 26 sierpnia zaplanowano wspólne posiedzenie wszystkich komisji, na którym odbędzie się szkolenie z 

budżetu gminy.  

9 września odbędzie się spotkanie dotyczące uchwały krajobrazowej.  

Gabriela Alicja Kwiatkowska poinformowała, że 6 maja 2024 r. odbyło się zgromadzenie zwyczajne 

wspólników Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Mokre Łąki, na którym zarząd spółki 

przedstawił sprawozdanie za rok obrotowy 2023. Ze sprawozdania wynika, że spółka poniosła stratę w 

wysokości 1396918 zł, 3 gr.  

Prezes spółki wniosła o zatwierdzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z działalności spółki oraz 

podjęcie uchwały o pokrycie strat za rok 2023 z zysku lat przyszłych oraz dopłat wspólników, czyli 

gminy.  

Zgromadzenie wspólników podjęło 3 uchwały. Pierwsza pozwoliła na zatwierdzenie działalności spółki; 

dzięki drugiej uchwale zatwierdzono sprawozdanie finansowe, a trzecia pozwoliła na pokrycie straty 

finansowej z dopłat z budżetu gminy w kwocie 360000 zł, a pozostała część będzie pokryta z zysku lat 

przyszłych.  

W 2021 r. zgodnie ze złożonym do Wód Polskich wnioskiem podwyższono stawki za wodę i ścieki jednak 

nie pokryły one kosztów działalności spółki. Do maja br. Nie złożono wniosku o urealnienie tych stawek.  

W związku z powyższym radna zawnioskowała o zaproszenie na kolejną sesję prezes Agaty Bartoszewicz 

celem wyjaśnienia zaistniałej sytuacji.  

Jolanta Sabina Kowalska zwróciła uwagę na fakt, że w biuletynie informacji urzędu gminy nie zostały 

zamieszczone umowy o zlecenie oraz umowy o dzieło nowych pracowników. Ostatnia umowa znaleziona 

przez radną pochodzi z 23 kwietnia 2024 r.  



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Beata Pilaszek (Sekretarz Gminy Izabelin) odpowiedziała, że umowy zlecenia zostaną zamieszczone w 

biuletynie do połowy sierpnia. W chwili obecnej zamieszczane są uzupełnienia wniosków o udostępnienie  

informacji publicznej.  

Małgorzata Anna Wiśniewska zapytała, czy prawdą jest, że podczas pikniku sołeckiego do poczęstunku 

mieli dostęp tylko mieszkańcy Truskawa. W Truskawiu poczęstunek dla gości był ograniczany.  

Tomasz Maciej Siemiński  - (Ad Vocem) odpowiedział, że prawdą nie jest, że częstowani byli tylko 

mieszkańcy Truskawia natomiast problemem stali się turyści przyjeżdżający na teren mokrych łąk. 

Zauważono, że turyści również korzystali z poczęstunku.  

Ewa Krystyna Maliszewska zapytała, czy możliwa jest zmiana organizacji funkcjonowania Wydziału Ds. 

Obywatelskich tak, aby nie zapisani interesanci też mogli zostać przyjęci.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) poprosił o udzielenie informacji przez sekretarz Beatę Pilaszek.   

Beata Pilaszek (Sekretarz Gminy Izabelin) odpowiedziała, że zapisy pozwalają na utrzymanie porządku i 

dodała, że, kiedy zwalnia się miejsce to przyjmowani są również mieszkańcy z poza gminy. Zostaną 

wprowadzone usprawnienia dla mieszkańców, aby szybciej mogli załatwiać swoje sprawy.  

Ewa Krystyna Maliszewska  - (Ad Vocem) powiedziała, że system zapisów przez telefon jest ułatwieniem 

dla urzędników, ale nie dla mieszkańców. Zwróciła uwagę na fakt, że wielu mieszkańców nie wie o tym, 

że muszą zapisywać się przez telefon.  

Beata Pilaszek (Sekretarz Gminy Izabelin) dodała, że dzięki zapisom przez telefon nie ma kolejek, a 

urzędniczki z wydziału Ewidencji ludności ciężko pracują.  

Sławomir Tadeusz Kurzepa poprosił o udzielenie informacji w sprawie remontów dróg 

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) odpowiedział, że środki przeznaczone na naprawę dróg oraz w 

zakresie remontów cząstkowych zostały wydane. W okresie jesiennym będą prowadzone prace w zakresie 

napraw dróg, ale gmina będzie potrzebować wolnych środków.  

W poprzedniej kadencji nie zaplanowano środków na utrzymanie dróg w okresie jesiennym.  

Małgorzata Anna Wiśniewska  - (Ad Vocem) poinformowała, że niektóre fragmenty jezdni są zalane po 

silnych opadach atmosferycznych. Radna zaapelowała o przyspieszenie napraw dróg.  

Grzegorz Igor Sinicyn poinformował, że na czerwcowym posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 

Środowiska i Porządku publicznego ustalono, że jej członkowie mają za zadanie przedstawienie 

informacji dotyczących dróg wymagających odwodnienia.  

Raport z podjętych działań zostanie przedstawiony wójtowi.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) w nawiązaniu do pytania radnej poinformował, że jedna z firm 

podejmie się prac związanych z utrzymaniem elementów odwadniających drogi.  

Eliza Daniel  - (Ad Vocem) zaapelowała, aby gmina wcześniej ogłaszała konkursy w sprawie wyłonienia 

dostawcy kruszywa.  

Jolanta Sabina Kowalska zawnioskowała do przewodniczącego rady gminy o przesunięcie sesji rady 

gminy w okresie zimowym na wcześniejsze godziny.  
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Elżbieta Małgorzata Sawińska poprosiła o udzielenie szczegółowych informacji dotyczących przebudowy 

ulicy Sikorskiego w Mościskach.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) odpowiedział, że do chwili obecnej nie zostały zakończone prace 

projektowe fragmentu drogi. Inwestycja została podzielona na 2 etapy pierwszy dotyczy remontu od 

skrzyżowania, od ronda przy ulicy Ekologicznej do zabudowań, a drugim elementem jest stworzenie 

projektu ronda.  

Tomasz Maciej Siemiński poprosił o udzielenie bardziej szczegółowych informacji w sprawie projektu 

remontu ul. Fedorowicza.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin odpowiedział, że w 2021 r. w porozumieniu z Powiatem 

Warszawskim Zachodnim gmina przejęła ten fragment drogi celem możliwości jego utrzymania po to, by 

wybudować sieć kanalizacji sanitarnej oraz w celu zaprojektowania drogi.  

W dalszym ciągu trwają prace projektowe 

Przewodniczący Rady Sebastian Kamil Milej powiedział, że mieszkańcy ulic zlokalizowanych w pobliżu 

ulicy Lipkowskiej pytają, czy istnieje możliwość montażu luster drogowych w celu umożliwienia 

bezpiecznego dojazdu mieszkańców do ul. Lipkowskiej.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin ) odpowiedział, że montaż luster drogowych wymaga opracowania 

projektu stałej organizacji ruchu i zatwierdzenia go w starostwie.  

Instalacja luster musi być poprzedzona analizami widoczności i warunków bezpieczeństwa.  

Wójt dodał, że powstał projekt opracowania stałej organizacji ruchu dla całego Hornówka.  

Tomasz Maciej Siemiński nawiązując do wpisu w mediach społecznościowych dietetyka gminnego 

zapytał, ile osób uczestniczyło w wyjeździe do Norwegii oraz oto, czy gmina pokrywała koszty tego 

wyjazdu, a jeżeli tak to w jakiej wysokości.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) poinformował, że odpowiedź na zadane przez radnego pytania 

zostanie udzielona w korespondencji do wszystkich radnych.  

Bogdan Zbigniew Szczesiak  - (Ad Vocem) nawiązując do pytania radnego Siemińskiego odpowiedział, że 

wyjazd do Norwegii był częścią projektu „Czuję się dobrze, bo jem mądrze”, a informację na jego temat 

były dostępne nie tylko w internecie, ale również w szkole oraz w Centrum Kultury Izabelin.  

16. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem tematów Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Milej zamknął V 

sesję Rady Gminy i podziękował wszystkim za udział w obradach. 

Przygotował: Michał Filochowski 


